

2025 • 6 • 25



每位小朋友都可以成為自己故事中的主角 Every Child Can Be the Hero of Their Own Story

每個父母都希望子女健康快樂地成長,但並非每個願望都能輕易地成真。 年僅7歲的願望童懿晨在父母陪同下,就經歷了一次又一次的挑戰。

懿晨在兩個月大時被診斷有膽管閉塞,四歲再確診患上極罕見的淋巴癌, 懿晨的爸爸除了陪伴在側,更先後捐出肝臟及三次骨髓,協助懿晨進行多 次的移植手術。

作為父母,他們希望能為懿晨創造一家人的快樂回憶,第一次有治療成果後,就首次帶著懿晨如其他小孩一樣到 訪香港迪士尼樂園。

「誰想做書裏的主角?會不會是你?」在欣賞《迪士尼魔法書房》劇場演出時,米奇老鼠這句話直接 走進了小女孩懿晨的內心,從她眼中看到希望,她想成為故事中的主人翁。

當願望成真基金及香港迪士尼團隊得知懿晨的願望時,娛樂事務部的演藝人員都全程投入,務必要讓 懿晨願望成真!一系列主角獨有的體驗:從度身訂造戲服、化妝、梳髮型,到幕後熱身、綵排和練對 白,讓她感受到自己是真正的主角。在演出前一晚,她還和媽媽精心挑選指甲油,搭配演出造型!

當米奇和高飛伴隨懿晨出場,在近千名賓客面前,包括懿晨的家人和照顧過她的醫護人員,小主角興 奮又自信滿滿地踏上台板,朗讀對白,深深打動了在場的每一位!

香港迪士尼今年慶祝 20 周年,回顧過去,樂園已協助超過 340 位願望童實現願望。今年,我們以迪 士尼獨有的方式實現了懿晨的願望,提醒大家希望和夢想的力量,向病童及其家人送上支持與溫暖!

Every parent wishes for their child to grow up healthy and happy, but not every wish can be easily fulfilled. At just seven years old, Yee Sun, a wish child, has faced numerous health challenges with her parents.

Yee Sun was diagnosed with biliary atresia at two months old and a rare type of lymphoma at four. Her father has been by her side, donating his liver and undergoing three bone marrow donations to support Yee Sun through multiple transplant surgeries.

As parents, they've always tried to create joyful family memories for Yee Sun. After her first successful treatment, they brought her to Hong Kong Disneyland for the first time, allowing her to enjoy a day like other children.

"Who wants to be the hero of a storybook? Could it be you?" During the "Mickey and the Wondrous Book"



show, Mickey Mouse's question resonated with Yee Sun, sparking hope in her eyes as she eagerly raised her hand, dreaming of being the star of her own story.

When Make-A-Wish Hong Kong and Hong Kong Disneyland learned of Yee Sun's wish, the Disney Entertainment team went all out to make it come true! With a series of exclusive experiences—from costumes and makeup to hairstyling, backstage warm-ups, and rehearsals—every moment filled Yee Sun with excitement. The night before the show, she even selected nail polish with her mom to match her performance look!





As Mickey and Goofy escorted Yee Sun onstage in front of nearly 1,000 guests including her family and the medical team who cared for her—the little superstar stepped confidently onto the stage and delivered her lines, deeply moving everyone present!

Celebrating Hong Kong Disneyland's 20th Anniversary, we have fulfilled over 340 wishes for children with critical illnesses. Yee Sun's dream-come-true moment—crafted with that signature Disney magic—reminds us how hope and imagination uplift young heroes and their families, lighting the way toward brighter tomorrows. Let's extend our warmth and support to every wish child and their loved ones!



香港迪士尼小粉絲舞台表演願望成真 HK Disney Fan's Wish to Perform on Stage Comes True

逾 500 機構申請!香港迪士尼樂園捐出 20 萬張門票與社區分享派對歡樂

Over 500 Applications! HKDL Spreads Party Joy to the Community with 200,000 Ticket Donations.



香港迪士尼樂園將於 6 月 28 日展開為期一年的 20 周年慶典·我們更透過「快樂傳遞: 20 周年門票捐贈 計劃」向社區捐出 20 萬張門票·並收到逾 500 間非牟利機構及慈善團體申請·我們非常期待將派對的歡 樂傳遍社區每個角落!

The 20th Anniversary Celebration of Hong Kong Disneyland is set to kick off on June 28. We received over 500 applications from local nonprofits for the "Gift of Happiness: Hong Kong Disneyland 20th Anniversary Magical Ticket Donation" program, donating 200,000 tickets. We can't wait to spread the joy of The Most Magical Party of All to every corner of the community!



していためです。 **VOLUNTEARS** 地球月海灘清潔 Beach Cleanup in Earth Month

迪士尼義工隊到大埔三門仔清潔海灘。一行 26 人齊心協力. 收集了總共 92.6 公斤垃圾。 A group of 26 Disney VoluntEARS came together for a beach cleanup at Sam Mun Tsai in Tai Po, collecting a total of 92.6 kilograms of trash.



2025 April 四月

香港迪士尼樂園奇妙魔法貢獻社區邁向二十載 20 Years of Hong Kong Disneyland's Magical Impact on the Community



香港迪士尼樂園度假區(香港迪士尼)將於6月28日起展開橫跨一年的 20周年奇妙派對!作為香港社會的一分子,我們既慶祝過去20年來對 社區的持續貢獻,亦希望分享這份快樂,邀請社會上有需要的朋友一齊 參加慶祝派對!

自 2005 年開幕以來, 迪士尼的奇妙魔法一直不只限於樂園之內, 大家努力延伸這份快樂和關懷至社會每個需要溫暖的角落。在 2024 年財政年度, 度假區向 500 多個本地慈善團體捐贈超過 100,000 張樂園門票。總結過去 19 年, 香港迪士尼演藝人員亦累計貢獻接近 123,000 個義工時數。

快樂傳遞:香港迪士尼樂園 20 周年門票捐贈

在籌備最盛大的慶祝活動期間,香港迪士尼亦推出「快樂傳遞:香港迪 士尼樂園 20 周年門票捐贈」計劃,加碼捐贈門票!預計全年將捐出 200,000 張樂園門票,讓社區上有需要的人士有機會一起投入我們全年 慶祝奇妙派對!

無論過去與未來,每一步香港迪士尼都繼續堅持與社區同行,創造更多 快樂、夢想和迪士尼奇妙時刻!



於香港兒童醫院推出「迪士尼童樂遊」。 Launched "PlayWell with Disney" at Hong Kong Children's Hospital.



為全港主要醫院的病童提供約6,000份迪士尼主題禮物包。 Distributed 6,000 Disney-themed gift packs under the "Disney Hospital Care Packages" initiative for sick children in major hospitals across Hong Kong.



自2008年起,持續支援「願望成真基金」,合共為重病 兒童達成340個夢想。 Continued its longstanding support of Make-A-Wish Hong Kong, having granted 340 wishes since 2008.

Hong Kond Disneyland Resort (HKDL) is excited to kick off a year-long celebration party on June 28, marking 20 years of bringing Disney magic to life. As a key part of the Hong Kong community, we celebrate our ongoing contributions over the past two decades and extend the invitation to those in need to share in the joy.

Since opening in 2005, Disney's magical impact has extended beyond the resort. In the fiscal year of 2024, the resort donated more than 100,000 complimentary park tickets to over 500 local charities. Over the past 19 years, our cast members have contributed almost 123,000 Disney VoluntEARS hours, delivering happiness, support, and comfort to the community.

Gift of Happiness: Hong Kong Disneyland 20th Anniversary Magical Ticket Donation

As we prepare for the grand celebration, HKDL is launching the "Gift of Happiness: Hong Kong Disneyland 20th Anniversary Magical Ticket Donation" program, increasing our ticket donations to 200,000 throughout the year. This initiative allows those in need in the community to join us for "The Most Magical Party of All!"

Every step of the way, Hong Kong Disneyland Resort continues to inspire more happiness, dreams, and magical Disney moments alongside the community, both in the past and for years to come.



把握機會,門票捐贈計劃截止申請日期是本月 30 號! 詳情參考官方網頁。

Don't Miss Out! The application deadline for the ticket donation program is the 30th of this month!

EXAMPLE For details, please refer to the official website. https://hkcorporate.hongkongdisneyland.com/zh-hk/community/charitablegiving.html



觀看影片: 香港迪士尼樂園奇妙貢獻遍社區

Watch Video: Hong Kong Disneyland's Magical Impact on the Community



與協康會合作,為有特殊學習需要(SEN)的兒童推出 全港首個及最大型的實體社會適應訓練。 Collaborated with Heep Hong Society to launch Hong Kong's first and largest real-life social adaptation training program for children with special educational needs (SEN).



與香港青年協會合辦「奇妙音樂旅程」,與不同地區的表 演者和青年促進跨文化交流。 Launched "A Magical Odyssey in Music" in collaboration with the Hong Kong Federation of Youth Groups, fostering cross-cultural connections among young artists and youths across from various regions.



舉辦2024年巴黎奧運中國香港代表團凱旋慶典。 Hosted a homecoming celebration for the Hong Kong, China delegation to the Paris 2024 Olympic Games.

©Disney



2025 February 二月

迪士尼幻想工程香港挑戰賽 2025 匯聚國際年輕創意人才 Disney Imaginations Hong Kong Design Competition 2025 Brings International Talent Together



2124 年,世界會變成怎樣? 超過 640 名來自香港、大灣區,甚至海外留學的大專院校學生,就以 99 年後的 2124 年為故事背景, 透過設計互動教育體驗,分享他們幻想地球如何應對各種議題上的解決方法,迎戰迪士尼幻想工程香港挑戰賽。

在接近 200 支參賽隊伍中,脫穎而出的 8 支隊伍提出的議題涵蓋海洋生態破壞、空氣污染、水污染及混沌磁場等,創意與技巧並用,最終由來自香港城市大學及香港浸會大學組成的隊伍「E13」以引人入勝的設計成功打動評審。他們的設計充滿想像力之餘,故事完整度高並具層次,配合組員沉浸式說故事技巧,成為奪冠關鍵!冠軍隊伍將會在香港華特迪士尼幻想工程展開為期三個月的 實習,亦有機會到其他迪士尼樂園交流。

另外,文化體育及旅遊局局長羅淑佩當日為頒獎禮主禮,並逐一欣賞學生作品,與他們互動交流。

What will the world look like in 2124? Over 640 students from institutes in Hong Kong and the Greater Bay Area, and those studying abroad, envisioned life 99 years into the future in 2124. They designed engaging and educational experiences to share their solutions to various issues on earth, competing in the Disney Imaginations Hong Kong Design Competition 2025.

Among nearly 200 teams, eight teams stood out with bold designs addressing topics such as the destruction of the ocean, air and water pollution and chaotic magnetic fields. Team "E13," composed of students from City University of Hong Kong and Hong Kong Baptist University, impressed the judges the most with their captivating design. Their imaginative and well-structured story, combined with immersive storytelling, were the keys to their victory. The champion team will embark on a three-month hands-on work experience at Walt Disney Imagineering Hong Kong and enjoy an exclusive trip to another Disney park. Congratulations!

Additionally, Secretary for Culture, Sports and Tourism Rosanna Law officiated the award ceremony, appreciating and interacting with

the students' work.



Read More 閱讀更多





迪士尼義工隊為少數族裔家庭送上生活用品同食物 Disney VoluntEARS Distribute Daily Necessities and Food to Ethnic Minority Families

迪士尼義工隊首次到訪基督教勵行會旺角服務中心,為少數族裔家庭送上生活用品同食物,還帶同迪士尼應節禮物,分享農曆新年的傳統與歡樂。

Disney VoluntEARS visited Christian Action Mong Kok Service Centre for the first time, distributing daily necessities, food, and festive Disney-themed gifts. They also shared the traditions, culture and joy of Chinese New Year with ethnic minority families.





2025 January 一月

米奇和迪士尼義工隊到社區為小朋友送上節日歡樂 Mickey and Disney VoluntEARS Deliver Holiday Magic to Children in the Community





Read More 閱讀更多



新年快樂!香港迪士尼樂園義工隊已經準備好迎接新一年,繼續分享每個充滿愛的時刻!就如剛過去的聖誕,大家連同米 奇老鼠一齊走進社區,為更多小朋友送上節日歡樂!

米奇上月走訪全球多個地方支持華特迪士尼公司的「Disney Ultimate Toy Drive」 計劃,當中包括參與香港迪士尼一年一度的「分享禮物,分享愛」聖誕玩具捐贈活動。香港迪士尼並首度與救世軍合作,按小朋友的願望清單,為他們挑選及送上禮物。透過整個捐贈活動,香港迪士尼向 20 多間非牟利機構送出超過 18,000 份禮物,部分更由演藝人員捐贈,總值約港幣 400 萬元。

另外·迪士尼義工隊亦到訪了大口環根德公爵夫人兒童醫院·為 80 名病童及親友 舉行聖誕派對·大派禮物。除了義工隊精彩的現場歌舞表演和攤位遊戲·當然少不 了米奇的驚喜出現·讓病童享受一個奇妙節日。

香港迪士尼以不同的方式向社區傳遞關愛,在聖誕節期間推出慈善明信片和特別版 《魔雪奇緣》主題角色迷你公仔,成功藉此捐款超過港幣 62 萬元予「愛心聖誕大 行動」及逾港幣 29 萬元予「願望成真基金」。

Happy New Year! Disney VoluntEARS from Hong Kong Disneyland Resort (HKDL) are





excited to welcome the new year, continuing to share every moment filled with love and joy! Just like this past Christmas, Disney VoluntEARS, along with Mickey Mouse, brought holiday cheer to children in the community.

Last month, Mickey traveled around the world to support The Walt Disney Company's global campaign, the "Disney Ultimate Toy Drive." He even made a surprise appearance at HKDL's annual "Give A Toy, Share the Love" Christmas Gift-giving tradition. For the first time, HKDL partnered with The Salvation Army. Our Disney VoluntEARS carefully selected each gift based on the children's individual wish lists, donating over 18,000 gifts, including contributions from cast members, valued at approximately HK\$4 million. These gifts were distributed to children in underserved communities through more than 20 NGOs.

The Disney VoluntEARS also brought the magic to the Duchess of Kent Children's Hospital, hosting a Christmas party for 80 young patients and their families. The party featured live performances, booth games, and, of course, a surprise appearance by Mickey, ensuring the children enjoyed the magical holiday season.

HKDL continues to spread love and care throughout the community in different ways. During the Christmas season, the resort launched Holiday Wishes Charity Postcards and special-edition "Frozen"-themed character mini-figurines, The proceeds from these items go toward our longtime partners – over HK\$620,000 toward Operation Santa Claus and over HK\$290,000 toward Make-A-Wish Hong Kong.







社區共享計劃 2025(第二階段)現已接受申請

Community Involvement Program 2025 (Phase 2) Application is Now Open



遞交申請

香港迪士尼樂園度假區每年都會透過社區共享計劃捐贈樂園門票予社會上有需要人士·與他們分享樂園 的奇妙和歡樂。《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的慈善機構及非政府組織·如有意申請2025年6月至 9月到訪的門票·可於第二階段截止申請日期2025年1月31日或之前遞交申請·申請結果會於3月末 陸續公佈。

Hong Kong Disneyland Resort donates complimentary Park admission tickets to those in need each year through the program, spreading magic and joy. Charitable institutions and NGOs with IRO 88 tax exemption status can submit applications for tickets for visits from March to September 2025 by the phase 2 application deadline of January 31, 2025. Application results will be announced starting in late March.

https://hkcorporate.hongkongdisneyland.com/community.html





2024 December 十二月

2024 國際復康日:殘奧會運動員與視障舞者啟迪人心 International Day of Persons with Disabilities 2024: Paralympic Athletes and Visually Impaired Breakdancer Inspire All



每年12月3日為「國際復康日」,而香港迪士尼一直深信,推動共融及提倡通達能讓所有賓客都能盡享迪士尼的奇妙魔法。今年我們邀請了1,000名嘉賓一齊參與慶典,包括來自約30間非牟利機構的殘疾人士及嘉賓,及出戰巴黎2024殘 疾人奧運會的運動員,既為代表團的卓越成就慶祝,亦同時展現出多元文化及共融精神所帶來的團結力量。巴黎殘奧會 獎牌得主包括硬地滾球運動員何宛淇、游泳運動員陳睿琳及吳卓恩,分享了她們努力不懈追尋夢想的故事。

此外,只有 5%視力的年輕視障霹靂舞者 B-boy ShadowKid 聯同拍檔 Jojo Lui 在城堡舞台上表演街舞,展現無比堅毅的意志,啟發我們突破自身界限,鼓勵 大家擁抱自己的獨特潛能,勇敢追夢。表演後,B-boy ShadowKid 探索了魔雪 奇緣世界內、位於「魔雪奇幻之旅」及「雪嶺滑雪橇」的遊樂設施觸感比例模 型,讓他在遊玩前有更豐富的感官體驗。

Every year, December 3 is recognized as the International Day of Persons with Disabilities (IDPD). At Hong Kong Disneyland, we believe in making our resort accessible and inclusive so that everyone can experience Disney magic. This year, around 1,000 guests, including people with disabilities from approximately 30 NGOs and athletes to the Paris 2024 Paralympic Games, gathered to celebrate the delegation's remarkable accomplishments while highlighting the strength found in unity through diversity and inclusion. Paralympics medalists including boccia player Ho Yuen-kei and swimmers Chan Yui-lam and Ng Cheukyan shared encouraging personal stories of the relentless pursuit of their dreams.





only 5% vision, performed breakdance on the castle stage with his partner Jojo Lui. Their striking moves captivated the audience, celebrating the power of diversity, equity, and inclusion. After his performance, B-boy ShadowKid explored the tactile scale models of "Frozen Ever After" and "Wandering Oaken's Sliding Sleighs," two attractions at World of Frozen, which enriched his experience before enjoying the two rides.

Read More 閱讀更多







迪士尼義工隊在冬季來臨前‧將載滿溫暖及愛心的禮物包送給居住在大澳的獨居長 者‧當中包括毛毯、襪子‧還有義工親手編織的頸巾和冷帽‧為長者送上愛與關懷。 Disney VoluntEARS delivered gift packages filled with love to senior citizens living alone in Tai O to keep them warm this winter. These packages included blankets, socks, and hand-knitted scarves and beanies made by our Disney VoluntEARS, bringing love and care to the elderly.

Manage Subscription • 訂閱管理

©Disney



2024 November 十一月

"Hong Kong Disneyland 10K Weekend 2024" – The Most Magical and Inclusive Run for All! 「香港迪士尼樂園 10K Weekend 2024」 — 多元共融、最奇妙的跑步盛事



縱使身體有障礙,亦無阻大家對運動的熱忱!年度跑步盛事「香港迪士尼樂園 10K Weekend 2024」今屆參加人數破歷屆紀錄接近 20,000 人,除了本地及世界各地跑手和 迪士尼粉絲參與外,奇妙盛事的魔法繼續延伸到社區,約 80 名傷健人士與其他跑手一齊 穿梭在樂園各個主題場景,享受獨一無二的跑步體驗!自 2019 年起,香港迪士尼已增 設3公里輪椅賽,以提倡傷健共融,今年亦再次透過香港傷殘青年協會、香港復康聯會 及心光學校等機構,邀請了視障、聽障或肢體殘障的跑手參加賽事,一同享受奇妙無比 的跑步樂趣。香港迪士尼更會將活動的部分收益捐贈予傷青會及復康聯會,支持他們的 「傷青動力學堂」計劃及「殘疾青年人才培訓計劃」。

另外,香港迪士尼在活動中與綠惜地球合作推行多項環保措施,例如在賽道提供飲水機,及回收紙杯、膠樽、號碼布夾、袋子、行李標籤、紙包裝、香蕉皮等各類可回收物品,令賽事變得具環保意義,兌現支持可持續發展的承諾。

Regardless of individual challenges, the joy for sports connects us all! The annual mega event, "Hong Kong Disneyland 10K Weekend 2024," achieved a record turnout with nearly 20,000 participants this year. Beyond bringing together local and international runners and Disney fans, the magic of the event continued to reach into the community, with around 80 runners with disabilities participating and experiencing running through the park's themed areas together. Since 2019, HKDL has been hosting 3K wheelchair run to promote inclusivity. This year, runners with visual, hearing, or physical disabilities were invited through the Hong Kong Federation of Handicapped Youth (HKFHY), Hong Kong Joint Council for People with Disabilities (Joint Council) and Ebenezer School, allowing everyone to share in the joy of running. HKDL will donate a portion of the event's proceeds to HKFHY and the Joint Council in support of their community programs.







Additionally, HKDL collaborated with The Green Earth to implement eco-friendly measures, such as providing water dispensers along the route and recycling paper cups, plastic bottles, bib pins, bags, baggage tags, paper packaging, banana peels and more, reinforcing our commitment to sustainability.



Read More 閱讀更多





To celebrate the first anniversary of the Walt Disney and Mickey Mouse Statue "Dream Makers," the team from The St. James' Settlement Upcycling Centre led nearly 100 Disney VoluntEARS in a special upcycling workshop. Together, we transformed the tarp from the statue's construction hoardings into charming and practical phone pouches, giving these meaningful materials new life and value! 華特·迪士尼與米奇老鼠銅像「創夢家」於香港迪士尼樂園登場一周年·來自聖雅各 福群會升級再造中心的導師及復康人士帶領近 100 位迪士尼義工參·一齊為當時興 建工的程圍板帆布物料賦予第二生命·升級再造成實用的電話袋·既美觀、又環保!

©Disney



2024 October 十月

Mickey and Minnie's First Visit to Hong Kong Children's Hospital Wards Delivering 6000 Care Packages to Child Patients Across Major Hospitals 米奇米妮首訪香港兒童醫院病房 預備 6000 禮物包送各大醫院住院病童

由病房到醫院大堂,都充滿著小朋友的歡笑聲同笑臉!隨著米奇老鼠和米妮老鼠 以一身醫生及護士造型,首次到香港兒童醫院「巡房」,走到病床前與住院病童 見面,送上擁抱及迪士尼的奇妙力量,鼓勵著在場每一位。同日,近50位迪士 尼義工亦為超過300名病童及其家人舉辦「迪士尼『童樂遊』-迪士尼夏日繽 Fun 嘉年華」,把樂園獨有的歡樂氣氛帶進醫院。另外,香港迪士尼亦為本港 不同醫院的住院病童特別設計迪士尼和彼思主題禮物包,當中包括有大熱迪士 尼動畫《魔雪奇緣》和《玩轉腦朋友》主題壓力球、迪士尼文具等,陪同他 們接受各項治療,6,000份禮物包將陸續送到全港各大醫院,而迪士尼義工 隊下一站將會在12月到訪大口環根德公爵夫人兒童醫院送上聖誕祝福。









Disney super stars Mickey Mouse and Minnie Mouse brought laughter and smiles to the Hong Kong Children's Hospital during a special summer visit from Hong Kong

Disneyland. Dressed as a doctor and nurse, they made their first visit to the wards, hugging the child patients and spreading Disney magic. Meanwhile, in the hospital lobby, nearly 50 Disney VoluntEARS hosted the "PlayWell with Disney – Disney's Summer Carnival" for over 300 children and their families, bringing the unique joy of Disney into the hospital.

Additionally, Hong Kong Disneyland designed special Disney and Pixar-themed gifts as part of its "Disney Hospital Care Packages" initiative for child patients, featuring stress balls from popular animations like *"Frozen"* and *"Inside Out,"* along with Disney stationery to bring them comfort during their treatments. A total of 6,000 care packages will be distributed across major hospitals in Hong Kong, with the Disney VoluntEARS visiting the Duchess of Kent Children's Hospital at Sandy Bay next in December to spread holiday cheer.











Rice Packing and Donation 分裝及捐贈小包裝白米

Over 60 Disney VoluntEARS from the Human Resources team participated in a fun and meaningful team-building activity, repacking a total of 2,500kg of rice in over 2,000 packets for FoodLink to distribute to underprivileged families and individuals.

超過 60 位來自人力資源部的迪士尼義工參加了一個開心又有意義的團隊建設活動,為膳心連分裝 了超過二千袋小包裝白米,捐出共 2,500 公斤白米予有需要的人士和家庭。





2024 September 九月

Athletes Meet Disney Magic – Hong Kong, China Delegation's Magical Homecoming Celebration 運動健兒遇上迪士尼魔法 – 中國香港代表團的奇妙慶典



"You don't hold on because you see hope; you hold on, and that's why you see hope," – Tse Ying Suet, badminton mixeddoubles representative

"Even if you lose 99 times, keep striving for success on the 100th try!" – Shek Wai Hung, gymnast

Tse, Shek, and other members of the Hong Kong China delegation joined the "Homecoming Celebration for the Hong Kong, China Delegation to the Paris 2024" alongside more than a thousand friends, family members, and guests. Through sharing their personal experiences, they inspired young people to pursue their dreams and never give up.

In addition to the grand celebration, more than a dozen representatives from the Hong Kong team, together with Mickey Mouse and Friends, participated in a special processional, receiving enthusiastic cheers and congratulations from guests along the way. Fencer Ho Wai Hang and rower Chiu Hin Chun also took time to interact with a group of local and ethnic minority students from Hong Kong Christian Service and the Boys' and Girls' Clubs Association of Hong Kong, who had participated in the "Disney All-Star Sports Legacy Academy." The students, full of curiosity, eagerly raised their hands to ask questions, learning about the athletes' unforgettable experiences and personal journeys, inspiring aspiring sports stars. The delegation enjoyed their day at the park, savoring a feast, meeting Disney characters, and having a magical day at the Happiest Place on Earth!

「不是因為看見希望而堅持,而是因為堅持才看到希望。」-羽毛球混雙代表謝影雪 「即使輸了九十九次,都要努力爭取第一百次成功!」-體操運動員石偉雄

謝影雪及石偉雄連同一眾港隊代表團成員與親友等過千人,一起參與在香港迪士尼舉行的「2024 巴黎奧運中國香港代表 團凱旋慶典」,用他們的親身經歷勉勵年輕人勇敢追夢、不要輕易放棄。活動當日,除了盛大的祝捷儀式外,十幾位港 隊代表更聯同米奇與好友一起登上巡遊花車,沿途接受賓客的熱烈歡呼與祝賀。其中劍擊運動員何瑋桁及賽艇運動員趙 顯臻更抽時間,與一班來自香港基督教服務處及香港小童群益會、完成了「迪士尼奧夢明星運動學堂」的本地及少數族 裔學生互動交流,小朋友都充滿好奇,積極舉手發問,了解運動員的難忘經歷與心路歷程,活動為未來的體育新星注入 動力。及後,代表團與親友們更到餐廳品嚐豐盛的佳餚美食,並與最喜愛的迪士尼朋友見面,在「世界上最快樂的地









遞交申請

Last Call for Community Involvement Program 2025 (Phase 1) Application 社區共享計劃 2025(第一階段)申請最後召集

Hong Kong Disneyland Resort donates complimentary Park admission tickets to those in need each year through the program, spreading magic and joy. Charitable institutions and NGOs with IRO 88 tax exemption status can submit applications by the phase 1 application deadline of September 27, 2024. Application results will be announced starting early November.

香港迪士尼樂園度假區每年都會透過社區共享計劃捐贈樂園門票予社會上有需要人士,與他們分享樂 園的奇妙和歡樂。《稅務條例》第 88 條獲豁免繳稅的慈善機構及非政府組織,可於第一階段截止申請 日期 2024 年 9 月 27 日或之前遞交申請,申請結果會於 11 月初陸續公佈。





2024 August 八月

Mickey Mouse Breaks Out Dance Moves with "Disney All-Star Sports Legacy Academy" 「迪士尼奧夢明星運動學堂」開堂 米奇大展霹靂舞技



Huge congratulations to the Hong Kong, China delegation – we were thrilled to witness Hong Kong's historic success at the Olympics this year. As believers of inspiring the next generation and to capture the momentous occasion, Hong Kong Disneyland Resort joined hands with the Sports Legacy Scheme of the Sports Federation and Olympic Committee of Hong Kong, China to introduce the "Disney All-Star Sports Legacy Academy" for the community since the last Olympics. Nearly 100 local and multicultural students and their parents from underrepresented groups in Hong Kong Christian Service enjoyed an exclusive breaking workshop led by Ivy Cheung from the Hong Kong, China breaking team. The fun peaked with Mickey Mouse in B-boy style, who joined the students in the showcase and sparked loud cheers and applause throughout the venue.

恭喜中國香港代表團在今屆奧運創歷史佳績!香港迪士尼亦深信要致力啓發下一代,趁著這股運動熱潮,香港迪士尼由上 屆奧運開始,已經與港協暨奧委會豁下「奧夢成真」合作,在社區舉辦「迪士尼奧夢明星運動學堂」。早前,奧夢成真教 練兼中國香港霹靂舞代表隊成員張麗怡(lvy)就帶領近 100 名來自香港基督教服務處的本地及多元文化背景學生與家 長,參與一場體驗式的霹靂舞課堂。活動當日一班完成明星運動學堂的學生更一展他們的學習成果,與 B-boy 造型現身 的米奇老鼠一同大跳霹靂舞,將氣氛推至高峰,引起全場歡呼!







The Disney VoluntEARS carried out a greening activity to beautify one of the rooftops at the Tung Wah Groups of Hospitals Jockey Club Rehabilitation Complex. With revitalized horticulture beds and redecorated floral walls, the garden has been transformed into place where nature's beauty blooms and community spirit thrives!

迪士尼義工隊在東華三院賽馬會復康中心天台進行綠化園藝活動,通過翻新園圃和重新裝飾花墙, 令天台容貌煥然一新,携手為社區創建更美麗和生機勃勃的地方!





2024 July 七月

Dream it, Believe it! "A Magical Odyssey in Music" with Mickey! 夢想閃耀!與米奇踏上「奇妙音樂旅程」!



Good show! Hand in hand with Mickey Mouse, Hong Kong Disneyland Resort collaborated with the Hong Kong Federation of Youth Groups, to cohost "A Magical Odyssey in Music" in July for youths from Hong Kong and other cities in the Greater Bay Area. HKDL set up an inspiring dance workshop, while youth groups from Hong Kong, Guangzhou and the Philippines delivered stunning multiperforming arts stage performances for almost 400 young people. Leyna Chan from Macau expressed her deep appreciation for this opportunity. She greatly cherishes this program for bringing together students from different backgrounds and having the chance to interact with them has broadened her horizons while the exchange of diverse ideas has created new inspirations for her.

Good Show! 與米奇老鼠攜手,一眾來自香港及大灣區其他城市的青年一起展現演藝精神。香港迪士尼與香港青年協會在 7月合辦「奇妙音樂旅程」計劃,既有迪士尼的舞藝工作坊示範,亦有由香港、內地和菲律賓青年團隊主導的多元音樂及 表演藝術演,與近 400 名青年分享舞台。來自澳門的陳同學認為機會難得,在這個童話般的世界了解不同的藝術文化及增 加對欣賞音樂的能力,在輕鬆和優美的環境下,與各地青年人交流對表演藝術的看法。







"We Did It" Award Scheme

「伴你高飛」獎勵計劃

Have you watched "Inside Out 2"? Disney VoluntEARS created "Inside Out" themed mural art with 100 local primary students from the "We Did It" Award Scheme, encouraging students and their families to volunteer together! Tell us, where's your Joy?

看了「反轉腦朋友 2」沒有?迪士尼義工隊與 100 位來自「伴你高飛」獎勵計劃的小學生· 一起創作「反轉腦朋友」主題掛畫·鼓勵學生及家庭參與義工活動!一齊尋找阿樂在哪裏!





2024 June 六月

Hong Kong Disneyland Launched the Largest Real-life Social Adaptation Training Program for SEN Children in Hong Kong 香港迪士尼為 SEN 兒童推出全港首個最大型實景社適訓練



"Seeing my 7-year-old daughter shopping, paying at the cashier and even buying her meal all on her own for the first time at Hong Kong Disneyland was incredibly joyful and gratifying!" This simple expression from a parent of a child with autism illustrates the challenges faced by children with Special Educational Needs (SEN) in learning various life experiences, as well as the pressure endured by their parents.

Hong Kong Disneyland Resort, in collaboration with the Heep Hong Society, is addressing the significant gap in realworld learning opportunities for SEN children by launching a one-year pilot scheme. This is the largest Real-life Social Adaptation Training Program in Hong Kong, specifically for over 600 SEN families and children. With the support of Disney VoluntEARS and making use of the one-stop environment at Hong Kong Disneyland Resort, the initiative is designed to provide children with special needs enhanced opportunities for learning and practical application.

「見到7歲的女兒首次能夠在樂園內自行購物、付款、甚至捧餐進食,是非常開心及欣慰!」這一份來自一 名自閉兒童家長的簡單心聲,卻表達了有特殊教育需要(SEN)的兒童在學習各項生活體驗所面對的挑戰及 家長承受的壓力。

香港迪士尼樂園透過協康會了解 SEN 兒童一直缺乏真實環境學習各項生活體驗,今年就首度合作,為超過 600 名 SEN 家庭及兒童,推出全港最大型的實景社會適應訓練先導計劃,為期一年。在迪士尼義工隊的支持 下,利用香港迪士尼一站式的環境優勢,令 SEN 兒童能夠有更多學習及實踐機會。







ノビ エノC デメーバネ

Bread Run 麵包傳愛大行動

Our Disney VoluntEARS regularly work alongside the Foodlink Foundation, gathering up unsold bread from local bakeries. These bread buns are then redistributed to charitable organizations to share with those in the community who need it most. It's a wholesome collaboration that puts leftover loaves to good use.

迪士尼義工隊經常走訪本地麵包店收集剩餘未售出的麵包,透過與膳心連基金之間的 合作,轉贈給各區慈善機構,令社區內有需要人士得到溫飽,亦減少浪費。





2024 May 五月

Disney and Make-A-Wish have worked together to fulfill more than 155,000 Disney-inspired wishes worldwide! 迪士尼和願望成真基金已經在全球實現超過155,000個願望!



This year, on World Wish Day (Apr 29), Hong Kong Disneyland and Make-A-Wish Hong Kong teamed up to grant a magical wish for Heison, an eight-year-old fan of Lightning McQueen. Heison, who is courageously battling acute lymphoid leukemia, admires Lightning McQueen not only for his speed but also his never-give-up spirit – a powerful source of inspiration for him. During the celebratory processional, he marched alongside Lightning McQueen and Jonathan Hui – the first Hong Kong racecar driver to win the GT World Challenge Europe Endurance Cup. As a token of encouragement to pursue his dreams, Jonathan gave Heison the medal he won at the race in Belgium!

今年在4月29日「世界願望日」,香港迪士尼樂園和願望成真基金 ®攜手為一位八歲願望童、患有急性淋巴性白血病的閃電王麥坤小 粉絲晉晞(Heison)實現願望。Heison 鍾愛閃電王麥坤,亦受其永 不放棄的精神啟發。在當日的巡遊慶典中,他連同香港首位贏得 GT 世界挑戰賽歐洲耐力賽的賽車手許建德(Jonathan)·沿途接受歡 呼聲及掌聲。Jonathan 更送贈自己 2023 年於比利時賽車比賽獲得 的一面獎牌予 Heison,以鼓勵他勇於追夢。



Read More 閱讀更多



PlayWell with Disney: "Egg-citing Easter Carnival"







迪士尼「童樂遊」復活節奇趣嘉年華

Disney VoluntEARS threw an "Egg-citing Disney Easter Carnival" party for young patients at the Hong Kong Children's Hospital in celebration of Children's Day and the official launch of the "PlayWell with Disney" program by Hong Kong Disneyland. Our Disney VoluntEARS will be expanding the program to other hospitals, spreading even more joy to a greater number of child patients in the months ahead.

迪士尼義工隊在香港兒童醫院為病童舉辦「復活節奇趣嘉年華」派對· 歡度兒童節同時 · 亦正式推出香港迪士尼 「 童樂遊 」 計畫 · 義工隊未來 更會擴展服務至其他醫院,為更多病童帶來歡樂。





2024 April 四月

Disney Imaginations Hong Kong Design Competition Winners Set to Start Magical Internships 迪士尼幻想工程香港挑戰賽得獎者即將展開奇妙實習旅程





This year's Disney Imaginations Hong Kong Design Competition was successfully held in January, highlighting standout talents from over 300 students from both local and Greater Bay Area institutions. The champions are set to start remarkable internships at Walt Disney Imagineering at Hong Kong Disneyland, with a special visit to one other Disneyland Park. Additionally, for the first time, selected winners will join the Merchandise team to kick-start their creative journey.

> Applications for the 2025 competition will open in June — keep an eye out for updates!

今屆迪士尼幻想工程香港挑戰賽已經完滿舉行,在超過 300 名來自 本港及大灣區院校學生中脫穎而出的冠軍人馬,即將在香港展開在 華特迪士尼幻想工程的奇妙實習旅程,並到其他迪士尼度假區交 流。另外,今年亦首次有勝出者將加入商品部開展其創意之旅。

2025 挑戰賽亦將於 6 月開始接受申請,請密切留意!

Read More 閱讀更多





Storytelling for Kids 故事家庭樂

Disney VoluntEARS regularly provides storytelling services to the Tung Chung society to share positive values with kids and families through classic Disney stories. 迪士尼義工隊定期為東涌社區提供講故事服務 · 通過經典的迪士尼故事 · 與孩子和其家人分 享正面積極的價值觀 。

